
 

 

 

 

 

 

Stadsronde beweegvriendelijk Maastricht, sporten en 
bewegen in de openbare ruimte 

 

Besluitenlijst 

 

Onderwerp  Beweegvriendelijk Maastricht; sporten en bewegen in de openbare ruimte 

Datum Behandeling  5 juni 2018  

Portefeuillehouder  Wethouder Jongen 

Aanwezig  7 Bezoekers die meepraten. 

Woordvoerders  Wijnands (D66), Brüll (CDA), Meij (PVM), Gunther (SP), Boelen (SPM), Janssen 
(GroenLinks), Van de Wouw (VVD), Jacobs (PvdA), Betsch (PVV), Gilissen (50PLUS). 

Voorzitter  Vivianne Heijnen 

Secretaris  Maurice Cobben 

Samenvatting en 
afspraken  

Na een inleidende presentatie worden twee groepen geformeerd en informatie 
uitgewisseld. De terugkoppeling van het resultaat van beide groepen zal schriftelijk 
plaatsvinden. Deze terugkoppeling wordt ook beschikbaar gesteld aan alle 
aanwezigen van het Sportcafé.  
Ook na deze bijeenkomst kunnen nog steeds suggesties worden gedaan. Daarvoor 
geldt het e-mailadres: sportbeleid@maastricht.nl 
Ook zal nog worden nagedacht over opkomstbevorderende maatregelen voor 
bijeenkomsten als deze. We staan helemaal aan het begin van een proces om 
gezamenlijk beleid te bedenken. Streven is om dat samen en in overleg met 
betrokkenen tot stand te brengen. 
 

Toezeggingen   

 
  

mailto:sportbeleid@maastricht.nl


 

 

 

 

 

 

Rondebriefje 

 

Onderwerp Stadsronde Beweegvriendelijk Maastricht, sporten en bewegen in de openbare 
ruimte 

Datum 22 mei, 2018 

Portefeuillehouder Wethouder Jongen 

Programmanummer 7 Sport 

Behandelend ambtenaar M van der Pool 
Telefoonnummer: 043-350 4088 
marjolein.van.der.pool@maastricht.nl 

Wat hebben we aan het 
einde van de bijeenkomst 
bereikt?  

De raad heeft zich een beeld gevormd van de achtergrond van het tot stand 
komen van het beleid rondom sporten en bewegen in de openbare ruimte. De 
raad heeft kunnen aangeven waar zij graag accenten zouden willen zien in de 
uitwerking van de nota.  

Vorm bijeenkomst Informatiebijeenkomst  

Wie neemt uiteindelijk het 
besluit?  

De Raad 

Verloop voorgaande 
proces 

Het proces om te komen tot een beleidsnota ‘Beweegvriendelijk Maastricht’ is 
gestart met het ophalen van informatie. Hiervoor is een enquête uitgezet bij het 
Maastricht Panel, heeft een eerste sportcafé plaatsgevonden en heeft JONGR 
een enquête uitgezet onder de jongeren in Maastricht. Tegelijkertijd wordt het 
thema integraal benaderd in de uitwerking van het thema ‘de gezonde stad’ 
binnen de Omgevingsvisie van de gemeente Maastricht.  

Inhoud  We staan aan het begin van het opstellen van nieuw beleid rondom het thema 
Sporten en Bewegen in de Openbare Ruimte. Tijdens deze ronde worden de 
raadsleden 1) geïnformeerd over het waarom van dit nieuwe beleid. Krijgen zij  
2) inzicht in de overlap tussen de nota 'Beweegvriendelijk Maastricht' en de 
Omgevingsvisie en 3) gaan we met elkaar in gesprek over wat de raad en stad 
belangrijk vinden als het gaat om het creëren van een Beweegvriendelijke 
Stad.  

Van de raadsleden wordt 
gevraagd 

Informeren en in dialoog te gaan met de stad 

Worden er extra partijen 
uitgenodigd voor de 
stadsronde 

Ja, de aanwezigen bij het sportcafé van 16 mei jongstleden zijn ook 
uitgenodigd voor deze informatieronde. Verder wordt de ronde via de 
gebruikelijke kanalen aangekondigd. 

Vervolgtraject Na de inforonde wordt verder gewerkt op twee sporen: 

- Het bouwen aan de Omgevingsvisie, met daarin de uitgangspunten 
voor het thema ‘de gezonde stad’.  

- Het opstellen van de beleidsnota  ‘Beweegvriendelijk Maastricht’. Deze 
wordt aansluitend aan de Omgevingsvisie opgeleverd. 

 


